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Emne: Drift av Vågsbotn sør skogsveg

Hei og takk for godt møte vedr. Vågsbotn sør skogsveg 😊
 
For oss i styret og laget generelt, ville det hjelpt oss , om kommunen kunne gi ei tilbakemelding om drifta 
av laget.
 
Forslag:
 
Alver kommune er kjent med drift og vedlikehald av Vågsbotn sør skogsveg. Kommunen har ingen 
innvendingar til drifta av laget. 
At laget vert styrt etter fleirtalsvedtak på Årsmøte, ser vi som naturleg. 
Frå kommnen si side, er det viktig at laget tar ansvar for vedlikehald av vegen.
 
For styret i Vågsbotn sør 7skogsveg 
 
Kristen Risnes 


